



中华人民共和国
THE PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
国际船舶保安证书

Form: ISSC (CHN)-I

NO. FS22SSM00062

INTERNATIONAL SHIP SECURITY CERTIFICATE

本证书系根据《国际船舶和港口设施保安规则》(ISPS规则)的规定,
经中华人民共和国海事局授权由中国船级社签发

Issued under the provisions of the

INTERNATIONAL CODE FOR THE SECURITY OF SHIPS AND OF PORT FACILITIES (ISPS CODE)

Under the authority of the Maritime Safety Administration of the People's Republic of China

by CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

船名:	太阳佰利
Name of ship	DA YANG BAI LI
船舶编号或呼号:	CN20102648398
Distinctive number or letters	
船籍港:	Nanjing
Port of registry	
船舶类型:	Other Cargo Ship
Type of ship	
总吨位:	7216
Gross tonnage	
IMO编号:	9607978
IMO Number	
公司名称和地址:	NEW UNITE MARINE CO., LTD. Room 3502,E07-1 Unit,Suning Rulcheng Hulgu,No.272,Jiqingmen Street,Nanjing,P.R.C
Name and address of the Company	
公司识别码:	5069261
Company identification number	

兹证明

THIS IS TO CERTIFY:

- 1 本船的保安体系和任何相关的保安设备业已按照ISPS规则A部分第19.1节的规定进行了核验;
that the security system and any associated security equipment of the ship has been verified in accordance with section 19.1 of part A of the ISPS Code;
- 2 核验表明本船的保安体系和任何相关的保安设备在所有方面均令人满意,本船符合公约第XI-2章和ISPS规则A部分的适用要求;

that the verification showed that the security system and any associated security equipment of the ship is in all respects satisfactory and that the ship complies with the applicable requirements of chapter XI-2 of the Convention and part A of the ISPS Code;

- 3 本船有一份经批准的《船舶保安计划》。
that the ship is provided with an approved Ship Security Plan.

本证书所依据的 换证 核验日期。

Date of renewal verification on which this certificate is based November 11, 2022

本证书有效期至 2027年12月30日 但取决于ISPS规则A部分第19.1.1节规定的核验。

This Certificate is valid until December 30, 2027 subject to verifications in accordance with section 19.1.1 of part A of the ISPS Code.



签发地点

Issued at

Pyeongtaek, Korea

签发日期

Date of issue

November 11, 2022



(Li Hul)

中国船级社

CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

No. 15582112

